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Datum: 30. 1. 2024                                                                                         11. seje  

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje – zimsko čiščenje cest, ulic, pločnikov in kolesarskih stez po sneženju 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam v imenu Svetniškega kluba Nova 

Slovenija županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 

Ljubljano je v petek, 19.1. 2024, prekrila snežna odeja visoka vsaj 20 cm. To je bilo več kot dovolj, da je 

bilo potrebno takojšnje čiščenje cest, pločnikov in kolesarskih stez. 

Na spletni strani MOL, pod rubriko »Aktualno«, je opozorilo o snežnih razmerah iz januarja 2023, 

opozorila za letos ni bilo. Ob kliku na »Zimska služba« so zadnji podatki o razdeljevanje soli za leto 

2021/2022 in obvestila o načinu čiščenja cest, pločnikov in kolesarskih stez. O čiščenju pločnikov je 

napisano naslednje: »Sestavni del plana zimske službe je seznam pločnikov, ki se čistijo prav tako tudi 

karta pločnikov I. in II. prioritete. Pločniki ob ostalih prometno manj obremenjenih cestah pa se čistijo 

po končani akciji v skladu z kapacitetami, ki so opredeljene v načrtu zimske službe in trenutnimi 

vremenskimi razmerami oziroma vremensko napovedjo.« 

V Ljubljani skrbi za vzdrževanje cest in zimsko službo koncesionar Komunalno podjetje Ljubljana (v 

nadaljevanju: KPL). Januarja 2024 sneg ni presenetil nikogar, saj je bil z veliko gotovostjo napovedan že 

nekaj dni prej. Po podatkih iz spletne strani KPL naj bi njihova zimska služba očistila 937 kilometrov 

cest, če so podatki posodobljeni. Spletna stran KPL je zastarana, saj na njej najdemo v rubriki »Novice« 

zadnje podatke iz leta 2018. 

Veliko ulic so »očistili« kar motorna vozila sama, s tem ko so sneg povozila, npr: Črtomirovo ulico v ČS 

Bežigrad, ki ima običajno v jeseni težavo že z neočiščenim odpadlim listjem; ravno tako Prušnikovo ulico 

v ČS Šentvid, kjer je lansko jesen še dolgo v zimo ostalo listje na cesti in pod parkiranimi avtomobili na 

obeh straneh ceste, ravno tako tudi zapadli sneg. Na veliko spluženih križiščih sneg ni bil odpeljan, temveč 

le odrinjen: npr. na križišču Kajuhova - Povšetova, na pasu za naravnost na Kajuhovi cesti proti Zaloški 

je ostal kup napluženega snega, kar je povzročilo velik zastoj. 

 

V ČS Dravlje je ostal slabo očiščen stari del Vodnikove ulice, od Korenčanove do Celovške ceste. Veliko 

težav je bilo z ledenim prehodom za pešce na Regentovi ulici, v bližini DSO Roza kocka, ki ga prečka 

veliko starejših občanov. 

 

Meščani so nam iz vseh delov Ljubljane sporočali, da pločniki še v ponedeljek, 22. 1. 2024, nekateri pa 

tudi kasneje, niso bili očiščeni. Ker so bile temperature pod lediščem, so neočiščeni pločniki pomenili 

ledeno nevarnost za pešce. V ČS Polje je ostal neočiščen pločnik do četrtka, 25. 1. 2024, in sicer na 

Agrokombinatski ulici pri OŠ Zalog. Očiščeno ni bilo marsikatero parkirišče, npr. ob Tržaški cesti, pri 

knjižnici Prežihov Voranc in še drugod. Slabo očiščeni pločniki v Ljubljani so bili vzrok za večje število  



 

 

padcev in s tem povezano gnečo na ljubljanski travmatologiji, kar smo lahko več dni spremljali tudi preko 

medijev. 

Koliko odškodninskih zahtevkov zaradi neočiščenih pločnikov in kolesarskih stez je MOL prejela v 

zadnjih dvajsetih letih? Koliko odškodnin in v kakšni višini je bilo izplačanih iz tega naslova? Prosimo 

za podatke po posameznih letih. 

Zanima nas, koliko vprašanj glede čiščenja snega in neočiščenih cest, pločnikov in kolesarskih stez, je 

KPL prejelo v tednu od 22. do 26. januarja 2024 preko spletnega obrazca na njihovi spletni strani. 

Koliko vozil KPL je bilo v zadnjem tednu na terenu za čiščenje in odvoz snega? Koliko podizvajalcev 

(zasebnikov s primernimi vozili) je KPL vključila v čiščenje snega? 

Lepo pozdravljeni,  

 

 

Mojca Sojar l.r. 

Samostojna svetnica NSi 


